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PİZZA YAPIMI İÇİN 120
KİŞİ BİR ARAYA GELDİ

Park Afyon Alışveriş
Merkezi’nde toplam
120 kişinin
katılımıyla keyifli
bir pizza workshop
(atölye) etkinliği
gerçekleştirildi.>>3’TE

Kaçak dolandırıcılar

yakalandı
Afyonkarahisar’da
dolandırıcılık
suçundan haklarda
3’er yıl kesinleşmiş
hapis cezası olan 2
şahıs yakalanarak
cezaevine
gönderildi.>>3’TE

YOLCU OTOBÜSÜ TIRA
ARKADAN ÇARPTI,
6 KİŞİ YARALANDI
Afyonkarahisar’da yolcu
otobüsünün tıra arkadan
çarpması sonucu yaşanan
trafik kazasında 6 kişi
yaralandı.>>3’TE

YENİ DOĞAN KUZULAR
KİMLİKLENDİRİLDİ
Sinanpaşa İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü Hayvan
Sağlığı personelleri ilçede
ki yeni doğan kuzu ve
oğlaklara kimliklendirme
ve aşılama çalışmasına
devam ediyor.>>5’TE

BAŞMAKÇILI KADINLARDAN
DOĞAL TAHİN VE KÖPÜK HELVA ÜRETİMİ

Başmakçı Kadın
Kooperatifi üyesi
kadınlar üretmeye
ve ürettikleriyle de
ilçelerine değer
katmaya devam
ediyor. 7 kadın üyeden
oluşan Başmakçı Kadın
Kooperatifi tahin ve
köpük helva üretimine
başladı. >>5’TE

Ak Parti İl
Başkanı Av.
Turgay Şahin,
uzun çarşı
esnafını ziyaret
ederek, talep
ve sorunları
yerinde dinledi.
>>5’TE

BAŞKAN ŞAHİN, UZUN ÇARŞI
ESNAFINI ZİYARET ETTİ

EMEKLİ AVANTAJ KARTA YOĞUN İLGİ
6 BİN EMEKLİ BAŞVURDU
Afyonkarahisar Belediyesi ve Kent Konseyi iş birliğiyle haya-
ta geçirilen Emekli Avantaj Kart uygulamasına emekliler
yoğun ilgi gösterdi. 3-10 Şubat 2025 tarihleri arasında
yapılan başvurularda 6 binin üzerinde emekli kart sahibi
olabilmek için başvuruda bulundu. >>5’TE

MİNİKLERDEN
BAŞKAN ÖZTAŞ'A ZİYARET
Barbaros Ortaokulu
öğrencileri, Sosyal Bilgiler
dersi kapsamında demokrasi
konusunu işlemek amacıyla
Sandıklı Belediye Başkanı
Adnan Öztaş'ı makamında
ziyaret etti.>>5’TE

TAYTAK VE KAHVECİ’DEN MÜDÜR
BAYRAM’A HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

MHP Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl
Başkanı Ahmet Kahveci ile birlikte, Afyonkarahisar İl
Sanayi ve Teknoloji Müdürü Ceyhun Bayram’a hayırlı
olsun ziyaretinde bulundu.>>2’DE

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğü, İhsaniye ilçesinde
ilkokul 3. sınıf öğrencilerine
yönelik yetenek taraması başlat-
tı. Bu proje, gençlerin sporla
tanışarak yeteneklerini keşfet-
melerine imkân sağlamayı
hedefliyor. Tarama, il genelinde
spor altyapısının güçlendirilmesi
ve gençlerin sağlıklı bir şekilde
yetişmesi amacıyla
gerçekleştiriliyor.>>7’DE

İHSANİYE’DE YETENEK
TARAMASI BAŞLADI

Hırsızlık suçundan aranan şahıs yakalandı 2

ORMAN ÜRÜNLERİ FABRİKASINDA

BÜYÜK YANGIN
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi’nde orman ürünleri hizmeti veren bir
firmada çıkan yangın sabah saatlerinde kontrol altına alınırken, yangında maddi

hasar meydana geldi. Yangına 108 araç, 232 personel ve helikopterler müdahale etti.

Edinilen bilgilere göre, yangın geçtiğimiz
gün akşam saatlerinde OSB’de bulunan
orman ürünleri fabrikasında çıktı. Kısa

sürede çevreyi saran alevler şehrin birçok nok-
tasından görüldü. İhbar üzerine bölgeye sağlık,
itfaiye, AFAD, ve polis ekipleri sevk edildi. Drone
ile havadan çekilen görüntüler ise felaketin
boyutunu gözler önüne serdi. Olayda ölen ya da
yaralanan olmadığı bildirilirken, yangına ekip-
lerin müdahalesi gece boyu devam etti.
>>HABER SAYFA 8’DE

YANGIN SÖNDÜRME ÇALIŞMALARINA BETON
POPMALARI VE MİKSERLERİ DE DESTEK VERDİ

Organize Sanayi Bölgesi’nde orman
ürünleri imalat fabrikasında çıkan
yangına OSB’ye ait iş makineleri ve
farklı firmalar ait beton popmaları ve
mikserleri haznelerine su alarak
söndürme çalışmalarına destek
verdi.>>2’DE
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Taytak ve Kahveci’den Müdür
Bayram’a hayırlı olsun ziyareti

MHP Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, MHP İl Başkanı
Ahmet Kahveci ile birlikte
Afyonkarahisar İl Sanayi ve
Teknoloji Müdürü olarak atanan
Ceyhun Bayram’a hayırlı olsun
ziyaretinde bulundu. Ziyarette
Taytak, Müdür Bayram’a yeni
görevinde başarılar dileyerek,
şehrimize ve sanayi sektörüne
katkılar sağlamasını temenni etti.
>>KADER KAYA

MHP Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl Başkanı
Ahmet Kahveci ile birlikte, Afyonkarahisar İl Sanayi ve Teknoloji

Müdürü Ceyhun Bayram’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Dr. Alpay Duman sağlıklı ve estetik
bir yaşam için özel çözümler sunuyor

Hastane, özellikle kulak burun boğaz
hastalıkları ve estetik cerrahi
alanında uzman kadrosuyla dikkat
çekiyor. Bu alandaki en önemli
isimlerden biri de Burun Estetiği
konusunda geniş deneyime
sahip olan Op. Dr. Alpay
Duman, kulak burun boğaz
uzmanı olarak, hem sağlık hem
de estetik açıdan kişiye özel
çözümler sunmaktadır. Burun
estetiği konusunda gösterdiği
başarılar, sadece estetik görünüm
değil, aynı zamanda fonksiyonel iyileşme
sağlayan operasyonlarla dikkat çekiyor.
Estetik cerrahi konusunda yıllarca süren
deneyimi, ona hastalarına en iyi sonuçları
verme konusunda güçlü bir altyapı sunuy-
or. Burun estetiği, estetik görünüm kadar,

nefes almayı kolaylaştıran ve
kişilerin yaşam kalitesini

artıran önemli bir cerrahi
müdahaledir. Dr. Duman,
her hastanın yüz yapısını
ve ihtiyaçlarını dikkate
alarak, en doğal ve uyum-
lu sonuçları elde etmeyi
hedefliyor. Kişiye özel

çözümler ile burun estetiği,
hem dış görünüşü iyileştirir

hem de nefes alma fonksiyon-
larını düzenler. Özel Fuar

Hastanesi'nde gerçekleştirilen burun
estetiği operasyonları, son teknoloji ile
donatılmış ameliyat salonlarında, hijyenik
ve güvenli bir ortamda yapılmaktadır.
Hastaların rahatlığı ve güvenliği, hastane
yönetimi ve uzman doktorlar tarafından en

ön planda tutulur. Ameliyat sonrası takip ve
iyileşme süreçleri de hastaların konforu
düşünülerek planlanır. Op. Dr. Alpay
Duman, hastalarına sadece cerrahi müda-
hale sırasında değil, iyileşme süreci boyun-
ca da destek vererek, en iyi sonuçların alın-
masını sağlar. Kulak Burun Boğaz hastalık-
larının yanı sıra, estetik kaygı duyan hasta-
lar için de güvenle başvurabilecekleri Op.
Dr. Alpay Duman ve Özel Fuar Hastanesi,
sağlık ve estetik alanındaki profesyonellik-
leriyle her zaman yanınızda. Sağlık ve
estetik alanındaki uzmanlık, modern tedavi
yöntemleri ve kişiye özel bakım anlayışıyla,
Özel Fuar Hastanesi ve Op. Dr. Alpay
Duman, hastalarına sadece tedavi değil,
aynı zamanda daha sağlıklı ve özgüvenli
bir yaşam sunuyor.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Özel Fuar Hastanesi, sağlık alanındaki üstün hizmet anlayışı ile
hastalarına güvenli ve kaliteli sağlık çözümleri sunmaya devam ediyor.

Bolvadin’de halk ekmek büfesi açıldı!
Bolvadin Belediyesi olarak, vatandaşlara kaliteli, sağlıklı ve ekonomik halk

ekmeği sunmak amacıyla başlattığımız 5 TL’den ekmek uygulaması büyük ilgi
gördü. Bu projeyle, hem bütçelerini koruyan hem de hijyenik koşullarda üretilen

ekmeğe kolayca ulaşabilen vatandaşlar, büyük bir memnuniyet yaşadı.
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, konuya ilişkin yaptığı
açıklamada şunları belirtti: “Amacımız, halkımızın sağlıklı ve
uygun fiyatlarla ekmeğe ulaşabilmesini sağlamaktı. Bu projeyle
sadece ekonomik değil, aynı zamanda hijyenik koşullarda
üretilmiş ekmeği vatandaşlarımızla buluşturuyoruz. Büfemizin açıl-
masıyla birlikte, daha fazla kişiye ulaşmayı ve yaşamlarını daha
kolay hale getirmeyi hedefliyoruz. Ekmeğin, toplumumuz için
temel bir gıda maddesi olduğunu unutmamalıyız, bu yüzden her
birimizin erişebileceği bir fiyatla kaliteli ekmek sunmaya devam
edeceğiz.” ifadelerini kullandı. >>İBRAHİM ARTIÇ

İncila Çikolata’yı tanıtmak
için yeni adımlar
Kadınlarımızı her alanda destekleyen, onları üretimin bir parçası
yaparken ekonomik kazanç elde etmelerine de imkân sağlayan kadın
kültür kooperatifleri, Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’nın girişimleri
ve destekleriyle güçlenmeye ve daha da büyümeye devam ediyor.
Evciler ilçesinde faaliyet gösteren Evciler Kadın Kooperatifi bünyesinde üretilen incila çikolatayı
daha fazla kesime ulaştırmak, kadınların hünerli elleriyle ürettikleri eşsiz lezzeti markalaştırmak
adına yoğun çalışmalar yürütülüyor. Bu kapsamdaAfyonkarahisar Vali Yardımcısı Özlem Kılıçtürk;
Evciler İlçe Milli Eğitim Müdürü Rıza Erkut Çelik ve Afyonkarahisar Valiliği E- Ticaret Sorumlusu
Bora Yiğit ile birlikte Ankara Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Gürsel Baran'ı ziyaret etti.
Ziyarette Afyonkarahisar Valiliği himayesinde kurulan Evciler Kadın Kooperatifi ile ATO Başkanlığı
arasında yapılabilecek iş birliği görüşüldü ve Evciler Kadın Kooperatifinin ürettiği İncila çikolatası
tanıtım amaçlı takdim edildi. >>MEVLÜT TINAS

Karayolları 31. şubesinden,
Kaymakam Öztürk’e ziyaret

Bayat Kaymakamı Osman Emre Öztürk,
Karayolları 31.Şube Şefi Mahmut Erguvan

ve Bakım Teknik Görevlisi Abdullah
Dişçioğlu’nu makamında kabul etti.

Ziyarette, ilçede yapılan çalışmalar hakkında görüş alışverişinde
bulunuldu. Kaymakam Öztürk; gerçekleştirilen ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getirerek, ziyaretlerinden dolayı misafirlerine
teşekkür etti. Ziyaret günün anlam ve önemine binaen çekilen
hatıra fotoğrafıyla beraber sona erdi. >>MEVLÜT TINAS

SYDV’den Bin 593 öğrenciye

eğitim yardımı
Sosyal Yardımlaşma
ve Dayanışma Vakfı,
Afyonkarahisar
merkez, merkeze
bağlı kasaba ve
köylerde ihtiyaç
sahibi öğrencilerin
yüzlerini güldürdü.
Vakıf aracılığıyla bin
593 öğrenciye
eğitim materyali
yardımda bulunuldu.

Eğitim yardımları, ayni ve maddi yardımlarla her daim vatandaşların
yardımına koşan Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı devle-
timizin şefkat elini vatandaşlara ulaştırıyor. Afyonkarahisar Sosyal
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı 2024-2025 Eğitim Öğretim yılı 2.
dönemi için yaptığı eğitim yardımı ile hem ailelere destek oldu hem de
öğrencileri sevindirdi. Vakıf aracılığıyla merkez ve merkeze bağlı köy
ve kasabalarda ikamet eden ilk ve orta öğretimde eğitim gören deza-
vantajlı bin 593 öğrenciye öğrenci başı 1.500,00 TL olmak üzere
toplam 2.389.500,00 TL eğitim materyali yardımı yapıldı.
>>HÜDAYİ ACAR

YANGIN SÖNDÜRME
ÇALIŞMALARINA BETON POPMALARI
VE MİKSERLERİ DE DESTEK VERDİ
Organize Sanayi Bölgesi’nde orman
ürünleri imalat fabrikasında çıkan yangına
OSB’ye ait iş makineleri ve farklı firmalar
ait beton mikserleri haznelerine su alarak
söndürme çalışmalarına destek verdi.

Geçtiğimiz gün akşam saat-
lerinde çıkan fabrika yangını
sabah saatlerine kadar devam
etti. İçerisinde itfaiye araçlarının
da bulunduğu yaklaşık 108 araç
söndürme çalışmalarına katıldı.
Ayrıca yangın söndürme çalış-
malarına OSB’ye ait iş
makineleri, Yeşilay beton ve farklı

firmalara ait beton mikserleri de
haznelerine su alarak söndürme
faaliyetlerine destek verdi. OSB
Yönetim Kurulu Başkanı Bekir
Yeşilay’ın da gece boyu iş
makinelerini organize ettiği
görülürken, yangında büyük çaplı
maddi hasar meydana geldiği
açıklandı. >>ANAHABER
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Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı aranan şahıs-
ların tespiti ve yakalanmasına yönelik çalışmalarına
devam ediyor. Bu çerçevede yapılan titiz çalışmalar net-
icesinde; hakkında büyük veya küçükbaş hayvan hakkın-
da hırsızlık suçundan 9 yıl 6 ay 20 gün kesinleşmiş hapis
cezası bulunan E.K. isimli şahıs Merkez ilçe Kanlıca TOKi
mevkiinde Jandarma Suç Araştırma Timlerince JASAT
tarafından yakalandı. Yakalanan şahıs, çıkarıldığı mahke-
mece tutuklanarak Afyonkarahisar T Tipi Kapalı Ceza
İnfaz Kurumuna teslim edildi. >>KADER KAYA

Polis doğalgaz kombisi ve
kolanın içinde uyuşturucu aradı

Edinilen bilgilere göre, Emirdağ İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından uyuşturucu satıcıların yönelik operasyon
yapıldı. Operasyonda takibe alınan V.F.T., M.U., S.S. ve M.O.,
isimli şahısların evlerine baskın düzenlenerek kullandıkları araç-
ta arama yapıldı. Polis baskın yaptığı adreslerde uyuşturucu
maddeleri doğalgaz kombisi ve kolanın içinde dahi ararken,
uyuşturucu maddelerin büyük çoğunluğu araç içerisinde ele
geçirildi. Aramada 738 içimlik, kullanımlık sentetik peçete 1.4
gram metamfetamin, 1 adet sentetik ecza, 6 adet cep telefonu ve
suçtan elde edildiği değerlendirilen bin 230 TL para ele geçirildi.
Olay sonrası gözaltına alınan şahıslardan V.F.T., M.U., isimli
şahıslar sevk edildikleri mahkeme tarafından tutuklanırken, S.S.
ve M.O. ise savcılık sorgularının ardından serbest bırakıldı. Öte
yandan, gerçekleştirilen operasyonda yapılan aramalar ise polis
kamerası tarafından anbean kayıt altına alındı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar’da polis tarafından gerçekleştirilen uyuşturucu operasyonunda iki kişi
tutuklanırken, polis uyuşturucu maddeleri doğalgaz kombisi ve kolanın içinde arayarak buldu.

Park Afyon Alışveriş Merkezi’nde toplam
120 kişinin katılımıyla keyifli bir pizza
workshop (atölye) etkinliği gerçekleştirildi.
Fornarina Napoli Pizza ve Park Afyon iş birliğiyle düzenlenen
etkinlikte, katılımcılar hem eğlenceli vakit geçirdi hem de kendi
pizzalarını hazırlama deneyimi yaşadı. Her çiftin kendine özel tar-
ifler oluşturduğu workshop etkinliği, alışveriş merkezi ziyaretçileri
tarafından büyük ilgi gördü. Katılımcılar, pizza yapımının püf nok-
talarını öğrenirken, kendi damak tatlarına uygun lezzetleri
keşfetme fırsatı buldu. Etkinlik, iki gün boyunca 13:00, 15:00 ve
17:00 saatlerinde olmak üzere üç ayrı seansta gerçekleştirildi.
>>KADER KAYA

Pizza yapımı için 120 kişi bir araya geldi

Yolcu otobüsü tıra arkadan çarptı,

6 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da yolcu otobüsünün tıra arkadan

çarpması sonucu yaşanan trafik kazasında 6 kişi yaralandı.
Kaza, Sandıklı ilçesi Kusura köyü mevkiinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Ş.T. idaresindeki 61 AU 874 plakalı yolcu otobüsü, henüz belir-
lenemeyen bir nedenle kontrolden çıktı. Otobüs, V.Ü.'nün kullandığı 20 D
2600 plakalı tıra arkadan çarptı. Kazada otobüs şoförü ile araçta yolcu
olarak bulunan S.T., (22) S.Ö. (21), F.A. (25), N.H.Ö. (57) ve F.Ç. (21) yara-
landı. Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber vermesi ile olay yerine
gelen ambulanslarla Sandıklı Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Kazanın
ardından jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Kaçak dolandırıcılar yakalandı
Afyonkarahisar’da dolandırıcılık suçundan

haklarda 3’er yıl kesinleşmiş hapis cezası olan
2 şahıs yakalanarak cezaevine gönderildi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, aranan
şahısların tespiti ve yakalanmasına yönelik çalış-
malarına devam ediyor. Bu çerçevede yapılan titiz
çalışmalar neticesinde; hakkında dolandırıcılık
suçlarından 3'er yıl kesinleşmiş hapis cezası bulunan
K.A. ve H.A isimli şahıslar Çay’da yakalandı.
Yakalanan şahıslar, çıkarıldığı mahkemece tutukla-
narak Bolvadin Ceza İnfaz Kurumuna teslim edildi.
>>HÜDAYİ ACAR

Hırsızlık suçundan
aranan şahıs yakalandı

Afyonkarahisar
İl Jandarma
Komutanlığı

ekipleri
hırsızlık

suçundan 4 yıl 2
ay kesinleşmiş

hapis cezası
bulunan şahsı

yakalayarak
cezaevine
gönderdi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı aranan şahıs-
ların tespiti ve yakalanmasına yönelik çalışmalarını
sürdürüyor. Bu çerçevede icra edilen önleyici kolluk
devriyesi esnasında; hakkında bilişim sistemlerinin kul-
lanılması suretiyle hırsızlık suçundan 4 yıl 2 ay kesin-
leşmiş hapis cezası bulunan G.Ö. isimli şahıs Emirdağ’da
yakalandı. Yakalanan şahıs, çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak Bolvadin T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna
teslim edildi. >>MEVLÜT TINAS

FETÖ'ye yönelik "Kıskaç-38"
operasyonları: 45 şüpheli yakalandı
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 22 ilde FETÖ'ye yönelik son 1 haftadır jandarma tarafından

devam eden "Kıskaç-38" operasyonlarında, 45 şüphelinin yakalandığını açıkladı.

İçişleri Bakanı Yerlikaya sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada, 22 ilde
FETÖ'ye yönelik son 1 haftadır jandarma
tarafından devam eden "Kıskaç-38"
operasyonlarında, 45 şüphelinin yaka-
landığını kaydetti. Yerlikaya, şüphelilerden
24'ünün tutuklandığını, 8'i hakkında ise
adli kontrol kararı verildiğini belirterek
diğerlerinin işlemlerine devam edildiğini
bildirdi.
Bakan Yerlikaya operasyonlarla ilgili şu
ayrıntıları paylaştı:
"Operasyonlarda yakalanan şüpheliler;

FETÖ terör örgütünün güncel yapılanması
içerisinde faaliyet yürütmek, ankesörlü
telefonlarla örgüt içerisinde sorumlu şahıs-
lar ile irtibatta bulunmak, FETÖ terör
örgütene finans sağlamak ve sosyal
medya hesapları üzerinden terör örgütü
propagandası yapmak suçlarından aranıy-
ordu. Cumhuriyet Başsavcılıkları ile
Jandarma Genel Komutanlığı Terörle
Mücadele Daire Başkanlığı koordinesinde,
İl Jandarma Komutanlıklarınca; Aksaray,
Amasya, Antalya, Burdur, Bursa, Erzurum,
İstanbul, İzmir, Kahramanmaraş, Karabük,

Kırıkkale, Konya, Kütahya, Malatya,
Manisa, Mardin, Mersin, Ordu, Sakarya,
Samsun, Trabzon ve Yozgat'ta FETÖ terör
örgütüne yönelik 'Kıskaç-38' operasyonları
düzenlendi. Milletimizin birlik ve beraber-
liğine, devletimizin bütünlüğüne, vatan-
daşlarımızın huzuruna ve refahına kaste-
denlere karşı mücadelemizi kararlılıkla
devam ettiriyoruz." Bakan Yerlikaya,
operasyonları koordine eden Cumhuriyet
Başsavcılıklarını ve operasyonları gerçek-
leştiren jandarma ekiplerini kutladı
.>>İHA



4412 ŞUBAT 2025 ÇARŞAMBA

AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 

Tic. Ltd. Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MUHİTTİN YEŞİLAY

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
MEVLÜT TINAS

12 ŞUBAT  2025  ÇARŞAMBA   SAYI : 5699
KURULUŞ: 19 ARALIK 2005

YAYIN TÜRÜ: YEREL SÜRELİ

WEB ADRESİ

WWW.afyonanahaber.com.tr

E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

REKLAM FİYAT
TARİFESİ

RENKLİ

TAM SAYFA : 20000
YARIM SAYFA: 12000
ÇEYREK SAYFA: 8000
LOGO ÜSTÜ:5000

SİYAH/ BEYAZ

TAM SAYFA : 13000
YARIM SAYFA: 8000
ÇEYREK SAYFA: 6000

BAHAR
Eski Devlet Hastanesi Karşısı
215 93 46
NÜKET
Tuzpazarı Caddesi No: 4
213 87 58
SENA
7 Nolu Sağlık Ocağı Karşısı-Sahipata
213 42 99

'K VİTAMİNİ EKSİKLİĞİ BEBEKLERDE
ANİ KANAMALARA YOL AÇABİLİR'

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Kıvanç Çelikkalkan, özellikle yenidoğan 
bebeklerde K vitamini eksikliğinin, ciddi iç kanamalara ve beyin kanamalarına yol 

açabileceğine dikkat çekerek, "K vitamini, özellikle yeni doğan bebekler ve çocuklar
için büyük önem taşıyan temel bir vitamindir. Kanın pıhtılaşmasını sağlayarak hayati 
fonksiyonları destekleyen bu vitaminin eksikliği ciddi sağlık sorunlarına yol açabilir" dedi.

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Kıvanç
Çelikkalkan, K vitamini hakkında bilinmesi
gerekenleri ve eksikliğinin yol açabileceği riskleri
açıkladı. Uzm. Dr. Çelikkkalkan, "K vitamini, özel-
likle yeni doğan bebekler ve çocuklar için büyük
önem taşıyan temel bir vitamindir. Kanın pıhtılaş-
masını sağlayarak hayati fonksiyonları
destekleyen bu vitaminin eksikliği ciddi sağlık
sorunlarına yol açabilir" diye konuştu.

"EKSİKLİĞİ DURUMUNDA KEMİK 
GELİŞİMİ OLUMSUZ ETKİLENEBİLİR"

K vitamini eksikliğinin kemik gelişimini de olumsuz
etkilediğini aktaran Uzm. Dr. Çelikkalkan, "K vita-
mini vücutta kanın pıhtılaşmasını sağlayan protein-
lerin üretiminde kritik rol oynayan, yağda çözünen
bir vitamindir. Eksikliği durumunda kanamaya
yatkınlık artar ve özellikle yeni doğan bebeklerde
hayati riskler oluşturabilir. K vitamini, kanın pıhtılaş-
masını sağlayarak aşırı kan kaybını önler. Özellik-
le yenidoğan bebeklerde K vitamini eksikliği, ciddi
iç kanamalara ve beyin kanamalarına yol açabilir.
Ayrıca, kemik sağlığı üzerinde de önemli etkileri
vardır. Eksikliği durumunda kemik gelişimi olumsuz
etkilenebilir. K vitamini eksikliğinin en büyük risk-
lerinden biri, özellikle yenidoğan bebeklerde
görülen hemorajik hastalık olarak bilinen ciddi
kanama bozukluğudur. Bu durum, doğumdan son-
raki ilk haftalarda veya daha geç dönemlerde
ortaya çıkabilir" şeklinde konuştu.
K vitamini eksikliğinde oluşabilecek sorunlar

Uzm. Dr. Çelikkalkan, K vitamini eksikliğinde
görülebilecek sorunları şu şekilde sıraladı:
"Cilt altı, mide-bağırsak ve beyin kanamaları, burun
ve diş eti kanamaları, bağırsak emilim bozukluk-
larına bağlı vitamin eksikliği, kemik gelişiminde
bozulmalar ve osteoporoz riski."
Doğumdan sonra K vitamini enjeksiyonunun yapıl-
masının önemli olduğunu belirten Uzm. Dr.
Çelikkalkan, "Özellikle emzirilen bebeklerde, anne
sütünde K vitamini miktarının düşük olması
nedeniyle eksiklik riski daha yüksektir. Bu yüzden,
doğumdan sonra bebeklere K vitamini enjeksiyonu
yapılması hayati önem taşımaktadır" ifadelerine
yer verdi.

"YENİDOĞAN BEBEKLERE 
K VİTAMİNİ TAKVİYESİ ŞART"

Dünya Sağlık Örgütü'nün (WHO) ve Türkiye'deki
sağlık uzmanlarının, yenidoğan bebeklere doğum-
dan hemen sonra kas içi K vitamini enjeksiy-
onunun yapılmasını önerdiğini dile getiren Uzm.
Dr. Çelikkalkan, şöyle konuştu:
"Bebeklerin bağırsaklarında doğumda yeterli K vit-
amini bulunmaz ve anne sütü K vitamini açısından
düşük seviyededir. Bu nedenle, tüm yenidoğanlara
doğum sonrası K vitamini iğnesi yapılması gerekir.
Bu basit uygulama, bebeklerde kanama riskini
büyük ölçüde azaltır ve hayati öneme sahiptir.
Özellikle yenidoğan bebeklerde K vitamini takviye-
si hayati öneme sahiptir. Ebeveynlerin bu konuda
bilinçli olması gerekmektedir.">>İHA

Kemik erimesinden
koruyacak tavsiyeler

Kemik yoğunluğunun azalması ve kırık riskinin
artmasıyla ortaya çıkan bir hastalık olan osteo-
porozun genellikle sessiz ilerlediği için erken
teşhisin çok önemli olduğunu vurgulayan Özel
Amasya Kolmed Hastanesi Fiziksel Tıp ve
Rehabilitasyon Kliniğinde görevli Uzm. Dr. Aşık,
"Menopoz sonrası kadınlar, yaşlı bireyler, düşük
kalsiyum alanlar, hareketsiz yaşam tarzı olanlar
ve ailede osteoporoz öyküsü bulunanlar risk altın-
dadır" dedi.
Sırt ağrısı, boy kısalması, omurga veya kalça
kırıkları ile duruş bozukluklarının bu hastalığın
belirtileri olduğunu anlatan Melike Aşık, hekim
tavsiyesiyle kullanılması gereken kemik yıkımını
önleyen veya kemik yapımını artıran ilaçlar, fizik
tedavi ve rehabilitasyon ile yaşam tarzı değişiklik-
lerinin tedavi yöntemleri olduğunu söyledi.
Yürüyüş, koşu, direnç egzersizleri ve denge
hareketlerinin kemikleri güçlendireceğini anlatan
Aşık, "Osteoporozdan korunmak için süt ürünleri,
yeşil yapraklı sebzeler ve balık tüketilmeli" diye
konuştu.>>İHA

Halk arasında kemik erimesi ismiyle bilinen osteoporozdan 
korunmak için süt ürünleri, yeşil yapraklı sebzeler ve balık 

tüketilmesini tavsiye ediliyor. Fiziksel Tıp ve Rehabilitasyon Uzmanı
Dr. Melike Aşık, bu tavsiyelerin yanı sıra yürüyüş, koşu, direnç 

egzersizleri ve denge hareketlerinin kemikleri güçlendireceğini belirtti.
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Emekli Avantaj Karta Yoğun İlgi

6 Bin emekli başvurdu
Afyonkarahisar Belediyesi ve Kent Konseyi iş birliğiyle hayata geçirilen

Emekli Avantaj Kart uygulamasına emekliler yoğun ilgi gösterdi. 
3-10 Şubat 2025 tarihleri arasında yapılan
başvurularda 6 binin üzerinde emekli kart
sahibi olabilmek için başvuruda bulundu.
Emeklilere ekonomik destek sağlamayı
amaçlayan bu projede, 150’den fazla
esnafla anlaşma sağlandı. Emekli Avantaj
Kart sahipleri, Afyonkarahisar’da ki anlaş-
malı esnaflardan yapacakları alışverişlerde
%5 ile %40 arasında değişen indirimlerden
faydalanabilecek. İndirimli alışveriş yapıla-
bilecek iş yerleri, dükkanlarının kapısında
yer alan özel çıkartmalar ile ayırt edilebile-
cek. Böylece hem emekli vatandaşlarımız
bütçelerine katkı sağlayacak hem de yerel
esnaf desteklenmiş olacak.

EMEKLİLERİMİZİN YANINDAYIZ
Emekli Avantaj Kart uygulamasına yoğun
ilgi gösterildiğini dile getiren Belediye
Başkanı Burcu Köksal, “Afyonkarahisar
Belediyesi olarak toplumcu belediyecilik
anlayışımız gereği, şehrimizde yaşayan
emeklilerimizin ekonomik şartlarını
iyileştirmek ve onlara destek olmak için pro-
jeler üretmeye devam ediyoruz. Emekli
Avantaj Kart uygulaması, emeklilerimizin
yaşamına doğrudan dokunan bir adım ola-
cak. Destek veren tüm esnafımıza ve emeği
geçen Kent Konseyi Emekliler Meclisi’ne
teşekkür ediyorum. Bu proje hem emekli
vatandaşlarımız hem de Afyonkarahisarlı
esnafımız için fırsatlar sunacak.” dedi.
>>İZZET IŞIK

Miniklerden Başkan Öztaş'a ziyaret
Barbaros Ortaokulu öğrencileri, Sosyal Bilgiler dersi kapsamında demokrasi konusunu 

işlemek amacıyla Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş'ı makamında ziyaret etti.
Samimi bir ortamda gerçekleşen ziyarette öğrenciler, Başkan
Öztaş'a hazırladıkları soruları yönelterek merak ettikleri konular
hakkında bilgi aldılar.Keyifli ve verimli geçen sohbet sırasında
Başkan Öztaş, öğrencilerin sorularını içtenlikle yanıtlarken
belediyenin çalışmaları, projeleri ve Sandıklı'nın geleceği
hakkında bilgiler paylaştı. Bu ziyaret, öğrencilerin yerel yönetim
süreçlerini yakından tanımalarına ve demokrasi kavramını
uygulamalı olarak deneyimlemelerine olanak sağladı. Ziyaretin
sonunda Başkan Adnan Öztaş, Barbaros Ortaokulu öğrenciler-
ine çeşitli hediyeler vererek onlara teşekkür etti. Öğrenciler de
nazik ev sahipliği için Başkan Öztaş'a minnettarlıklarını ifade
ettiler. >>KADER KAYA

Başkan Şahin, uzun çarşı esnafını ziyaret etti
Ak Parti İl Başkanı Av.

Turgay Şahin, uzun çarşı
esnafını ziyaret ederek, talep
ve sorunları yerinde dinledi. 
AK Parti İl Başkanı Av. Turgay Şahin ve Ak Parti
heyeti uzun çarşı esnafını ziyaret ederek, hayırlı
işler, bereketli kazançlar dileyerek, vatandaşlarla
sohbet etti, sorun ve talepleri dinledi. Başkan
Şahin, “Esnaflarımıza sıcak karşılamaları, mis-
afirperverlikleri ve muhabbetlerinden dolayı
teşekkür ediyorum, her daim esnafımızın yanın-
da olmaya, onları dinlemeye devam edeceğiz.
Bize iletilen sorunların çözümü noktasında üzer-
imize düşeni yapmaya devam edeceğiz. Türkiye
Yüzyılı şiarı ile memleketimizi ortak akıl ile yönet-
meye devam edeceğiz” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başmakçılı kadınlardan doğal
tahin ve köpük helva üretimi

Başmakçı Kadın
Kooperatifi üyesi
kadınlar üretmeye
ve ürettikleriyle de
ilçelerine değer
katmaya devam
ediyor. 7 kadın
üyeden oluşan
Başmakçı Kadın
Kooperatifi tahin
ve köpük helva
üretimine başladı. 

Kooperatifin makine ve ekipmanlarının önemli bir kısmı Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı tarafından 2021 yılında desteklenen SOGEP projesi
kapsamında alındı. İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Başmakçı
Belediyesinden gerekli üretim ve satış izinlerin alınmasıyla üretime
başlayan kadınlar, hijyenik ortamda doğal ve katkısız olarak tahin ve köpük
helva üretimi yapıyor. İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ekiplerince periyodik
olarak denetimlerin yapıldığı kooperatifte, dakikada bir kilogram üretim
yapılıyor. Satış ve pazarlama noktasında da çalışmalar yürüten Başmakçı
Kadın Kooperatifi, bu kapsamda Migros ve Tarım Kredi Kooperatifi marketleri
ile ilk görüşmesini yaptı. Kapasite artırımı ile hem üretimin artırılması hem de
daha fazla kadına hizmet verilmesi planlanıyor. >>HÜDAYİ ACAR

Yeni doğan kuzular
kimliklendirildi
Sinanpaşa İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü
Hayvan Sağlığı personelleri ilçede ki yeni
doğan kuzu ve oğlaklara kimliklendirme 
ve aşılama çalışmasına devam ediyor.

Sinanpaşa İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü, ilçedeki küçükbaş hayvanlar için
önemli bir sağlık çalışması ve yeni doğan kuzuların küpeleme işlemini
gerçekleştirdi. Aşılamanın yanı sıra, hayvanların kimliklendirilmesi ve kayıt
altına alınması da yapıldı. Her bir küçükbaş hayvanın, sağlıklı bir şekilde
izlenebilmesi için detaylı bilgiler toplandı. Bu işlemlerle hem hayvanların
sağlığı korunuyor hem de gelecekteki izleme ve denetim süreçlerinin kolay-
laşması sağlanıyor. Sinanpaşa İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü yetkilileri,
aşılama çalışmalarının sadece hayvan sağlığını değil, aynı zamanda insan
sağlığını da koruma amacı taşıdığını belirtti. >>KADER KAYA
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN: "FİLİSTİN HALKINA İKİNCİ BİR 
NEKBE YAŞATMAYA, ALLAH'IN İZNİYLE KİMSENİN GÜCÜ YETMEZ"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Malezya’da düzenlenen Yeni Yüzyılda Türkiye-Malezya Stratejik İşbirliği toplantısında gerçekleştirdiği 
konuşmasında, "İsrail'in hukuk tanımaz ve şımarık tavrını sürdürdüğünü görüyoruz. Filistinlileri, binlerce yıldır yaşadıkları topraklardan sürgün etmeye 

yönelik tekliflerin, bizce ciddiye alınır bir tarafı yoktur. Filistin halkına ikinci bir Nekbe yaşatmaya, Allah'ın izniyle kimsenin gücü yetmez, yetmeyecektir" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
temaslarda bulunmak üzere geldiği
Malezya’da Yeni Yüzyılda Türkiye-

Malezya Stratejik İşbirliği toplantısı kapsamında
kamu çalışanları ve üniversite öğrencilerine hitap
etti. Putrajaya Uluslararası Kongre Merkezi'nde
gerçekleştirilen toplantıda konuşan Erdoğan,
Türkiye ile Malezya'nın geçen yıl diplomatik ilişk-
ilerin tesisinin 60'ıncı yıl dönümü olduğunu
belirterek, "Ülkelerimiz arasındaki bu yakın ve
dostane ilişkilerin gelecekte de her alanda ivme
kazanarak çok daha güçlü bir şekilde sürmesini
temenni ediyorum. Malezya ziyaretimizi bölgesel
ve küresel gelişmeler bağlamında önemli
değişimlerin yaşandığı bir dönemde gerçek-
leştiriyoruz. Üretim-tüketim-dağıtım alışkanlıkları
kökten değişirken, eş zamanlı olarak dünyamız
yeni bir paylaşım kavgasına doğru sürükleniyor.
Bu değişim fırtınası küresel ölçekte siyasi, sosyal
ve ekonomik birtakım kırılmaları da beraberinde
getiriyor. Bu süreçte ülkeler arasındaki rekabetin
daha yıkıcı hale geldiğini, kutuplaşmanın daha da
arttığını, korumacı ve tek taraflı yaklaşımların ruti-
nleştiğini müşahede ediyoruz. Burada öncelikle
bir hususun tespitinin iyi yapılması gerekir.
Küresel sistemin banileri İkinci Dünya Savaşı'nın
galipleridir. Beynelmilel münasebetlerden ekono-
mi, finans ve ticarete kadar birçok alanda oyunun
kurallarını belirleyenler de aynı ülkelerdir. Son 80
yıldır doğudan batıya aktarılan yer altı ve yer üstü
kaynaklarının önemli bir kısmı yine bu ülkelerin
ekonomik, siyasi ve askeri gücünü desteklemek,
halklarının refahını finanse etmek için kul-
lanılmıştır. Elimizi vicdanımıza koyup lütfen şu
sorulara cevap verelim. 1960'larda başlayan
bağımsızlık hareketlerinin önünün bir müddet
sonra askeri darbelerle kesilmesi tesadüf müdür?
Soğuk Savaş'ın iki ana aktörü arasındaki bilek
güreşinin kurbanlarının genellikle mazlum mil-
letler olması sadece rastlantı mıdır? Büyük
güçlerle ticari ilişkilerini daha dengeli, daha adil
bir noktaya çekmek isteyen liderlerin alaşağı
edilmesini masum görebilir miyiz? Bugün dünya
nüfusunun yüzde 55'inin toplam gelirden aldığı
pay yalnızca yüzde 1,3 ise bunda sistemden kay-
naklanan bir sorun yok mudur? Hasbelkader
Kuzey Amerika'da doğan bir çocuğun, Afrika'da
yaşayan 70 çocuktan daha fazla imkana sahip
olmasını normal karşılayabilir miyiz?
Karşılaştırmaları ve örnekleri çoğaltabiliriz.
Haklıyı, mazlumu, zayıfı değil, güçlüyü, zorbayı,
seçkini, zengini koruyan bu yapının aynı şekilde
devam etmesi doğru da mümkün de değildir.
Çünkü adaletin olmadığı, adaletin vahşi çıkarlar
uğruna rafa kaldırıldığı bir yerde insanlık adına
barış, huzur ve kalkınma olmaz" ifadelerini kul-
landı.

"HERKESİ KUCAKLAYAN, ADİL, 
PAYLAŞIMCI, FARKLILIKLARI ZENGİNLİK

OLARAK GÖREN VE GÜVEN ESASINA 
DAYALI BİR SİSTEMİN İNŞASI 

TERCİHTEN ÖTE ZORUNLULUKTUR"
"Bundan 80 yıl öncesinin olağanüstü şartlarında
insanlığa biçilen bu elbise, dünyamıza artık çok
dar geliyor" diyen Erdoğan, şöyle konuştu:
"Bunun da işaretlerini geniş bir yelpazede görüy-
oruz. Son dönemde giderek artan dayatmaları,
imtiyazlarını kaybetmek istemeyenlerin çır-
pınışları olarak değerlendiriyoruz. Haklı olanın
güçlü değil, gücü elinde bulunduranın her zaman
haklı çıktığı bu adaletsiz düzene itirazımızı her
zeminde açıkça dile getiriyoruz. Türkiye olarak
biz şuna inanıyoruz, her şeyden önce nüfusu yak-
laşık 2 milyarı aşan İslam aleminin temsil
edilmediği bir yapının kendisi adil olmadığı için
adalet de dağıtamaz. Dünya nüfusunun dörtte
birinin dışlandığı bir yapının güvenlik dağıtması,
küresel istikrar ve barışa hizmet etmesi elbette
beklenemez. Aynı durum, küresel yönetim siste-
minde temsil imkanı bulamayan diğer gruplar için
de geçerlidir. Dolayısıyla ekonomiden diplo-
masiye, ticaretten güvenliğe sorunların çözümü
için yeni bir anlayışa, yeni bir küresel düzene
ihtiyacımız var. Herkesi kucaklayan, adil, pay-
laşımcı, farklılıkları zenginlik olarak gören ve
güven esasına dayalı bir sistemin inşası tercihten
öte zorunluluktur."

"Altta kalanın canının çıktığı bir yerde yalnızca
keder olur, gözyaşı ve acı olur"
"Dünya beşten büyüktür" şiarının, bu yeni düzen
arayışlarının sembollerinden biri haline geldiğini

aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu idealin
kuvveden fiile çıkmasının öncelikle zihinlere vuru-
lan prangaların parçalanmasıyla olacağını dile
getirdi. Erdoğan, konuşmasını şu şekilde
sürdürdü: "Çatışmaların değil barışın, korkunun
değil güvenin, terör ve şiddetin değil huzurun,
yokluğun değil refahın egemen olduğu bir
dünyanın inşa edilebilirliğine evvelemirde bizim
inanmamız gerekiyor. 'Daha adil bir dünya
mümkün' derken esas itibarıyla buna dikkat
çekiyoruz. Mevcut sistemden çıkar sağlayan
'imtiyazlılar kulübü' bunu istemese de ekonomik,
ticari, sosyal ve uluslararası temsil bakımından
daha adil bir dünya mümkündür. Gerçek manada
bir değişimin yaşanabilmesi için sadece kendi
maruz kaldığımız adaletsizliklere itiraz etmemiz
yetmez. Kendi hakkımızı savunurken
başkalarının yaşadığı haksızlık ve acılara da gön-
lümüzü açma cesaretini gösterebilmeliyiz.
Unutmayalım ki, altta kalanın canının çıktığı bir
yerde yalnızca keder olur, gözyaşı ve acı olur. Biz
Türkiye olarak işte böyle bir bakış açısıyla
hareket ediyoruz. Üzerimizdeki sorumluluğun
farkındayız ve bu sorumluluğu hakkıyla yerine
getirmenin mücadelesini veriyoruz."

"TİCARET HACMİNDE ORTAYA 
KOYDUĞUMUZ HEDEFLERE UYGUN

OLARAK 2024'TE 5 MİLYAR DOLARI AŞTIK"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Asya'nın artan önemi-
nin de bilinciyle 2019'da ilan edilen "Yeniden
Asya" vizyonu kapsamında kıtayla bağları ve iş
birliğini kuvvetlendirmeyi amaçladıklarını söyley-
erek, "Aradan geçen 5 yılda bu manada önemli
gelişmeler kaydettik. Bu açılımımızda
Malezya'nın her zaman müstesna bir yeri oldu.
Malezya ile ilişkilerimizi 2014 yılında Stratejik
Ortaklık seviyesine, 2022 yılında da Kapsamlı
Stratejik Ortaklık düzeyine yükselttik. Halklarımız
arasındaki köklü ve yakın ilişkilere yakışır şekilde
iş birliğimizi somut adımlarla tahkim etmeye
başladık. Bizim için Malezya 35 milyona yaklaşan
nüfusu, dinamik ekonomisi ve yetişmiş insan kay-
nağıyla bölgesindeki öncü ülkelerin en başında
yer alıyor. Münasebetlerimizi, teknolojik iş birliği
ve ortak üretim vizyonuna dayalı bir yaklaşımla
geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu vizyonumuzun
meyvelerini toplama aşamasına geldik. TUSAŞ
Malezya, 100'den fazla Malezyalı genç
mühendise çalışma imkanı sunan etkin bir tesis
haline dönüştü. Savunma sanayi firmalarımızın iş
birliğiyle ikinci parti kıyı görev gemileri inşa edilm-
eye başlandı. ANKA İHA'lar konusunda önemli iş
birliğimiz var. Ticaret hacminde ortaya koyduğu-
muz hedeflere uygun olarak 2024'te 5 milyar
doları aştık. Ticareti dengeli şekilde 10 milyar
dolara taşımayı hedefliyoruz. Yarı iletken teknolo-
jilerinden otomotive, uçak teknolojilerinden sivil
amaçlı simülatöre her sektörde iş birliğimizi artır-

mak, farklı alanlarda Malezya ile birlikte yol almak
istiyoruz. Ülkelerimizin, Asya ve Avrupa'ya açılan
kapılar olma gibi müstesna bir özelliği var. Bu
bakımdan, aramızdaki hava yolu bağlantılarının
daha da güçlenmesini arzu ediyoruz. İkinci en
büyük havalimanımız Malezya Havalimanları
İdaresi tarafından işletildiğini düşünürsek
Türkiye-Malezya arasındaki iş birliği güçlü bir
şekilde gelişiyor" ifadelerine yer verdi.
Bölgedeki en büyük Yunus Emre Türk Kültür
Merkezi'nin katkıları ile önemli adımlar atıldığını
kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan, "İki ülkenin
birbirine duyduğu bu derin muhabbeti yeni
nesillere aktarmayı bir görev biliyor, bunun için
gerekli altyapıyı ve imkanları oluşturmamız
gerektiğini düşünüyorum. Bir dönem ülkemizdeki
yasakçı ve baskıcı uygulamalardan muzdarip
olan gençlerimiz Malezya'ya gelmiş, buralarda
yüksek tahsil görmüşlerdi. Hükümetlerimiz döne-
minde eğitime çok büyük yatırımlar yaptık.
Türkiye'de özellikle eğitim alanında ciddi imkanlar
geliştirdik. Dünyanın 190'ı aşkın ülkesinden 340
bine yakın uluslararası öğrenciyi, sayısı 208'e
ulaşan Türk üniversitelerinde misafir ediyoruz.
Burada genç öğrenci kardeşlerimi de ülkemizde-
ki bu eğitim imkanlarından yararlanmaya davet
ediyorum" dedi.

"15 AY BOYUNCA ARALIKSIZ 
SÜREN BU ÇABALARIMIZDAN 
DOLAYI ÇOK BASKI GÖRDÜK"

İsrail'in soykırım uyguladığı Gazze'de,
katliamların başladığı ilk günden itibaren çok
yoğun bir diplomasi trafiği yürüttüklerini dile
getiren Erdoğan, konuşmasına şöyle devam etti:
"BM Genel Kurulu dahil tüm platformlarda,
İsrail'in devlet terörüne dikkat çektik, zulmü lane-
tledik, Filistin'in haykıran sesi olduk. Gazze'ye
gönderdiğimiz 100 bin tonu aşan insani yardımın
yanı sıra İsrail ile ticari ilişkileri tamamen durdu-
rarak tepkimizi çok net ortaya koyduk. Saldırıların
sona ermesi ve sorumluların uluslararası hukuk
önünde hesap vermesi için de her türlü gayreti
gösterdik. Elbette, 15 ay boyunca aralıksız süren
bu çabalarımızdan dolayı çok baskı gördük,
tehdit edildik, Siyonist lobinin itibar suikastlarına
maruz kaldık. Ama hiçbir zaman zulme ve zalime
boyun eğmedik. Gazzeli ve Filistinli mazlumları
bir an olsun sahipsiz bırakmadık. Bu süreç,
bizlere uluslararası sistemin acizliğini de gösterdi.
İsrail'in Gazze'de, çoğu çocuk ve kadın 61 bini
aşkın Filistinlinin hayatına mal olan katliamlarına
BM Güvenlik Konseyi, biraz önce dile getirdiğim
sebeplerden ötürü, maalesef 'dur' diyemedi.
Bilhassa Batı dünyası, 471 gün süresinde çok
kötü bir imtihan vermiştir. Yüzlerce gazetecinin
katledilişini seyreden uluslararası basın kuru-
luşları ile insan hakları örgütleri de aynı şekilde
Gazze sınavında sınıfta kalmıştır."

"GAZZELİ KARDEŞLERİMİZ TESLİM
OLMADI, ZALİMLER KARŞISINDA DİZ

ÇÖKMEDİ, VATANLARINI TERK ETMEDİ"
471 gün boyunca insani değerler ve uluslararası
hukuk adına büyük bir çöküşe şahit olunduğunu
ifade eden Erdoğan, "360 kilometrekareye
sıkıştırılan 2 milyon insan, son asrın en vahşi, en
barbar soykırımlarından birini iliklerine kadar
yaşadı. Buna rağmen, 'izzet' kelimesinin gencin-
den yaşlısına, erkeğinden kadınına her birinde
ete kemiğe büründüğü Gazzeli kardeşlerimiz tes-
lim olmadı, zalimler karşısında diz çökmedi,
vatanlarını terk etmedi. Direniş güçlerinin kahra-
manca mücadelesi sayesinde, İsrail stratejik
hedeflerine ulaşamadı. Neticede, bizim de katkı
verdiğimiz bir süreç sonunda, 19 Ocak'ta Filistin
Direniş Hareketi Hamas ve İsrail arasında
ateşkes anlaşmasına varıldı. Ancak, İsrail'in
hukuk tanımaz ve şımarık tavrını sürdürdüğünü
görüyoruz. Filistinlileri, binlerce yıldır yaşadıkları
topraklardan sürgün etmeye yönelik tekliflerin,
bizce ciddiye alınır bir tarafı yoktur. Filistin halkı-
na ikinci bir Nekbe yaşatmaya, Allah'ın izniyle
kimsenin gücü yetmez, yetmeyecektir. Burada
asıl konuşulması gereken şudur; bakınız
Gazze'de 61 binden fazla masum şehit oldu.
Okullar, kiliseler, camiler, üniversiteler bomba-
landı. Gazze'deki binaların neredeyse yüzde 80'i
yıkıldı. 50 milyon tonu aşkın devasa bir enkazdan
bahsediliyor. Gazze'deki yıkımın mali faturasının
100 milyar dolar olduğu tahmin ediliyor. Bu ağır
faturanın müsebbibi de İsrail ve Netanyahu
hükümetidir. İsrail, kendi başına bu faturayı mut-
laka ödemelidir. İsrail yönetiminden, öncelikle
sebep oldukları yıkımın bedeli tahsil edilmeli,
bununla da Gazze'deki yeniden inşa süreçleri
başlatılmalıdır. Tazmin edilmeyen her zarar, faili
daha da azgınlaştıracaktır. İsrail'in onca yıkıma,
onca acıya, katliama sebep olduktan sonra hiçbir
şey olmamış gibi yoluna devam etmesine izin
verilemez. Dolayısıyla Netanyahu, 15 ay süren
katliamlarına rağmen topraklarından koparta-
madığı Gazzelilere yer arayacağına, Gazze'de
yol açtığı 100 milyar dolarlık zararı tedarik ede-
ceği kaynak aramalıdır" şeklinde konuştu.

"İSRAİL DEVLETİ VE HAYDUT
YERLEŞIMCİLER TARAFINDAN

GASBEDİLEN EVLERİ, ARAZİLERİ, İŞ 
YERLERİ DE HAK SAHİBİ 

FİLİSTİNLİLERE İADE EDİLMELİDİR"
Türkiye'nin 6 Şubat 2023 depremlerinde büyük
bir yıkım yaşadığını, 53 binden fazla kişinin hay-
atını kaybettiğini, 311 bini aşkın binanın kullanıla-
maz hale geldiğini hatırlatan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Bu vahim tabloya rağmen depremin
üzerinden 2 yıl bile geçmeden enkazı kaldırdık,
inşaatlara başladık ve şimdiye kadar 201 bin
konutu teslim ettik. Bu yıl bitmeden 453 bin konut
ve iş yerini teslim edeceğiz. Aynı inşa ve ihya
başarısını Gazze'de de İslam dünyası olarak
sergileyebiliriz. Çok kısa sürede Gazze'yi yeniden
ayağa kaldırabiliriz. Yeter ki Gazzelilerin zaten
hakkı olan bu para, İsrail'den tahsil edilsin. Aynı
şekilde İsrail devleti ve haydut yerleşimciler
tarafından gasbedilen evleri, arazileri, iş yerleri
de hak sahibi Filistinlilere iade edilmelidir.
Gazze'nin yeniden imarının yanı sıra, başkenti
Doğu Kudüs olan bağımsız ve coğrafi bütünlüğü
haiz Filistin Devleti kurulması için de çabalarımızı
artırmamız büyük önem arz ediyor. Tüm bunların,
mazlum Filistin halkına hem bir kardeşlik vaz-
ifemiz hem de vicdan borcumuz olduğuna inanıy-
orum" ifadelerini kullandı.>>İHA
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Gençlik Spor alanındaki projeler
ve yeni dönem planlamaları yapıldı

Gerçekleştirilen toplantıya, hizmet
ve şube müdürleri katılım
sağladı. Toplantı, gençlik ve

spor alanındaki önemli projeleri
değerlendirmek ve yeni dönemde
uygulanacak projeleri planlamak
amacıyla düzenlendi. Toplantıda
ele alınan konular, yurtlar ve spor
tesislerinde yangın tedbirleri, yeni
döneme ait gençlik kampı hazırlık-
ları, gençlik projeleri, sporla yetenek
taraması ve yurtlarda Ramazan ayına
özel alınacak tedbirler hakkında konuşul-
du.

YURTLAR VE SPOR
TESİSLERİNDE YANGIN TEDBİRLERİ

Kasapoğlu, yangın güvenliğiyle ilgili mevcut
düzenlemelerin gözden geçirilmesi ve gerekli
önlemlerin bir an önce alınması gerektiğini vurgu-
ladı. Yangın tatbikatlarının düzenli olarak yapıl-
ması, yangın alarm sistemlerinin etkinliği, yangın
çıkışı yollarının belirgin ve açık olması gibi temel
güvenlik önlemlerinin eksiksiz bir şekilde uygulan-
ması gerektiği ifade edildi. Ayrıca, yangın eğitimi
konusunda personelin eğitilmesi ve yurtta kalan
gençlerin de bilinçlendirilmesi gerektiği üzerinde
duruldu. Spor tesislerinde de benzer güvenlik
önlemlerinin alındığını belirten Kasapoğlu,
sporcuların ve tesis çalışanlarının, olası yangın
durumunda nasıl hareket etmeleri gerektiği
konusunda bilgilendirilmeleri gerektiğini söyledi. 

YENİ DÖNEM GENÇLİK 
KAMPI HAZIRLIKLARI

Gençlerin sosyal, kültürel ve sportif anlamda
gelişimlerine katkı sağlamak amacıyla düzenle-
nen gençlik kampının, bu yıl da büyük bir katılım

beklediği ifade edildi. İsmail Hakkı Kasapoğlu,
gençlik kampının amacının yalnızca tatil yap-

mak değil, aynı zamanda kişisel gelişim,
takım ruhu ve sosyal sorumluluk bilincinin
kazandırılması olduğunu belirtti. Kamp
programlarının içeriği hakkında da detaylı
bir değerlendirme yapıldı.

GENÇLİK PROJESİ
Toplantıda ayrıca, gençlerin toplumda aktif

rol almalarını teşvik edecek çeşitli gençlik
projelerinin geliştirilmesi konusu gündeme

geldi. İl Müdürü Kasapoğlu, gençlerin girişim-
cilik, sosyal sorumluluk ve çevre bilinci gibi

konularda bilinçlendirilmesinin önemine değindi.
Gençlik projelerinin, gençlerin potansiyellerini
keşfetmelerine ve toplumsal sorumluluk taşıyan
bireyler olarak yetişmelerine olanak tanıyacağını
vurguladı.

SPORDA YETENEK TARAMASI
Kasapoğlu, gençlerin spora olan ilgisini artırmak
ve yetenekli gençlerin erken yaşta keşfedilmesini
sağlamak adına spor yetenek taramasının önemli
bir araç olduğunun altını çizdi. Yetenek tara-
malarının düzenli olarak yapılacak yetenek tara-
maları ile gençlerin hangi sporlara yatkın oldukları
belirlenecek ve bu potansiyel, profesyonel anlam-
da desteklenecek.

YURTLARDA RAMAZAN AYI TEDBİRLERİ
Yurtlarda kalan öğrencilerin Ramazan ayını rahat
ve huzurlu bir şekilde geçirebilmeleri için iftar ve
sahur saatlerine uygun yemek düzenlemeleri
yapılacak.  Ramazan ayında, yurt içi sosyal etkin-
liklerin artırılması, öğrencilerin manevi gelişimler-
ine katkı sağlamak amacıyla çeşitli faaliyetler de
düzenlenecek. 
>>FAHRİYE ÇIRACI

Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu başkanlığında
Gençlik Spor alanındaki projeler ve yeni dönem planlamaları yapıldı.

İhsaniye’de yetenek
taraması başladı

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, İhsaniye
ilçesinde ilkokul 3. sınıf öğrencilerine yönelik yetenek taraması

başlattı. Bu proje, gençlerin sporla tanışarak yeteneklerini
keşfetmelerine imkân sağlamayı hedefliyor. Tarama, il

genelinde spor altyapısının güçlendirilmesi ve gençlerin
sağlıklı bir şekilde yetişmesi amacıyla gerçekleştiriliyor.

Toplamda 434 öğrencinin katılacağı yetenek taraması,
ilçedeki ilkokullarda öğrenim gören 3. sınıf öğrencileri-
ni kapsıyor. Tarama, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
uzmanları tarafından yapılırken, çocukların fiziksel ve
motor becerileri değerlendiriliyor. Bu tür taramalar,
çocukların hangi spor dallarında daha başarılı olabile-
ceklerini belirlemek amacıyla düzenleniyor. Katılımcı
öğrenciler, fiziksel aktivitelerle test edilecek ve sporcu-
lar arasında gizli yetenekler ortaya çıkartılacak.

GELECEĞİN MİLLİ SPORCULARI BU TÜR 
TARAMALARLA KEŞFEDİLEBİLECEK 

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, yaptığı açıklamada, bu tür projelerin büyük
önem taşıdığını belirtti. Kasapoğlu, gençlerin sağlıklı
bir şekilde gelişmelerinin yanı sıra, geleceğin milli
sporcularının bu tür taramalarla keşfedilebileceğini vur-
guladı. İl Müdürü Kasapoğlu, yetenek taramasının
İhsaniye ilçesinde yapılmasından dolayı memnuniyeti-

ni ifade etti ve bu projenin il genelinde ve 18 ilçede
yapılacağını söyledi. 

TARAMALAR ÖĞRENCİLERİN SPORA OLAN
İLGİSİNİN ARTMASINI SAĞLAYACAK

İhsaniye'deki yetenek taramasının önemli bir adım
olduğunu belirten Kasapoğlu, ilçede spor kültürünün
yaygınlaşmasına katkı sağlayacaklarını kaydetti.
Ayrıca, bu tarz projelerin gençlerin sporla tanışması ve
spora olan ilgilerinin artması açısından büyük fırsatlar
sunduğunu da dile getirdi. Kasapoğlu, taramanın
İhsaniye Kaymakamı İhsan Bildirici, İhsaniye Belediye
Başkanı Emine Gökçe ve İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü'nün desteğiyle gerçekleştirilmesinin büyük
önem taşıdığını belirtti. İlçe protokolüne teşekkür eden
Kasapoğlu, bu tür iş birliklerinin gençlerin gelişimine
katkı sağlayacak projelerin artarak devam etmesi için
büyük bir motivasyon kaynağı olduğunu ifade etti.
>>HÜDAYİ ACAR

TOHM Sporcuları, Kırşehir'deki 
Türkiye Güreş Şampiyonası’nda Zirvede!

Kırşehir’de düzenlenen Gençler A Okullar Arası
Türkiye Güreş Şampiyonası’nda Afyonkarahisar TOHM 

sporcuları büyük başarı elde etti. Farklı kilolarda
mücadele eden güreşçiler, şampiyonada toplamda 

7 madalya kazanarak Afyonkarahisar’ı gururlandırdı.
Bu büyük başarının ardından Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, dereceye giren sporcuları ve antrenör-
leri Mehmet Ali Daylak, Şakir Bozkurt, ve Mehmet
Yüksel’i tebrik etti. Kasapoğlu, yaptığı açıklamada
şu ifadelere yer verdi: "Afyonkarahisar olarak
güreşteki başarı grafiğimizi her geçen gün daha
da yukarılara taşıyoruz. Kırşehir’de düzenlenen
Türkiye Güreş Şampiyonası’nda sporcularımızın
göstermiş olduğu azim, disiplin ve mücadele ruhu
hepimizi gururlandırdı. 3 Türkiye şampiyonluğu, 2
ikincilik ve 2 üçüncülük kazanan sporcularımızı ve
onları büyük bir özveriyle yetiştiren antrenörümüz

Mehmet Ali Daylak, Şakir Bozkurt ve Mehmet
Yüksel’i tebrik ediyorum. Afyonkarahisar, spor
alanında büyük bir çıkış yakaladı ve bu
başarılarımız artarak devam edecek” dedi. 
Afyonkarahisar’ı temsil eden ve dereceye giren
sporcular ise; 48 kg- Efe Ateşoğulları Türkiye
Şampiyonu, 51 kg- Buğra Kavak Türkiye Şampiy-
onu, 80 kg- Can Polat Demirel Türkiye Şampiy-
onu, 71 kg- İsmail Mertkollu Türkiye İkincisi, 110
kg- Zekeriya Doğan Türkiye İkincisi, 51 kg-
Selahattin Şahin Türkiye Üçüncüsü, 71 kg - Efe
Doğan Türkiye Üçüncüsü oldu. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Sokak hayvanları unutulmadı
İscehisar Belediye
Başkanı Seyhan
Kılınçarslan'ın 
talimatıyla, kış 
mevsiminde doğal
ortamlarında yiyecek
bulmakta zorlanan
yaban hayvanları ile
sokak hayvanları ve
kuşlar için doğaya
yiyecek bırakıldı.
İscehisar İlçesinde hava sıcaklıklarının yaklaşık
sıfırın altında seyretmesiyle birlikte zorlu hava
koşularında yiyecek bulmakta zorlanmaya
başlayan sahipsiz sokak ve yaban hayvanlarının

açlıktan ve donarak ölümlerinin önüne geçe-
bilmek için kentin çeşitli noktalarında belirlenen
yaşam alanlarına yaban hayvanları ile kuşlar için
mama ve yem bırakıldı. >>KADER KAYA



ORMAN ÜRÜNLERİ FABRİKASINDA 
BÜYÜK YANGIN
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi’nde orman
ürünleri hizmeti veren bir firmada çıkan yangın

sabah saatlerinde kontrol altına alınırken, yangında
maddi hasar meydana geldi. Yangına 108 araç, 
232 personel ve helikopterler müdahale etti.  

Edinilen bilgilere göre, yangın geçtiğimiz gün
akşam saatlerinde OSB’de bulunan orman ürün-
leri fabrikasında çıktı. Kısa sürede çevreyi saran

alevler şehrin birçok noktasından görüldü. İhbar üzer-
ine bölgeye sağlık, itfaiye, AFAD, ve polis ekipleri sevk
edildi. Drone ile havadan çekilen görüntüler ise

felaketin boyutunu gözler önüne serdi. Olayda ölen ya
da yaralanan olmadığı bildirilirken, yangına ekiplerin
müdahalesi gece boyu devam etti.  

YANGINA BETON 
MİKSERLERİ DE MÜDAHALE ETTİ 

İtfaiye ekipleri yangını kontrol altına
almak için yoğun çaba sarf ederken,
ekipler alevlerin sardığı fabrikanın
bahçesine girdi. Oksijen tüpleri ile
yerleşkeye giren ekipler, yangına
müdahalene etti. Ekipler adeta zamana
karşı yarış vererek yangını söndürmek
için çaba sarf etti. Sabah saatlerine
kadar devam eden yangına bölgedeki
beton mikserleri de destek vererek
söndürme çalışmalarına katıldı. 

BİR KİŞİ YARALANDI 
Yangının boyutu gün ağardığında
ortaya çıkarken, itfaiye ekiplerinin 
eksi 5 derecede müdahalede bulun-
duğu yangında su sıkılan bazı yerler
alevlere rağmen buz tuttu. Gece boyu
108 araç ve 232 personelin müdahale
ettiği yangında en dikkat çekici olay
ise yanan bölgelere su sıkıldığı için
bazı yerlerin buz tutması oldu. İtfaiye
ekiplerinin eksi 5 derecede müdahale
ettiği yangın 13 saatin sonunda kontrol
altına alınabildi. Büyük çapta maddi
hasarın meydana geldiği yangında bir
kişinin itfaiye ekiplerine yardım ettiği
esnada yaralandığı belirlendi. 

HELİKOPTERLER 
HAVADAN SU BIRAKTI 

Kontrol altına alınan yangının 
tamamen söndürülmesi için havadan
helikopter ile müdahale edildi. İl Afet
ve Acil Durum Müdürlüğü’nün talebi
doğrultusunda Jandarma Genel
Komutanlığına ait helikopterler bölg-
eye yakın baraj ve göletlerden su
alarak yangın bölgesine havadan su
bıraktı. Havadan yapılan müdahale
sonrası yangın tamamen kontrol altına
alınarak söndürüldü. 

168 PERSONEL SÖNDÜRME ÇALIŞMALARINA KATILDI 
Vali Yiğitbaşı kontrol altına alınan ve söndürme çalış-
malarının devam ettiği bölgede incelemelerde bulunarak
yetkililerden bilgi aldı. Yangının söndürme çalışmalarıy-
la ilgili bilgiler veren Vali Yiğitbaşı, yangının kontrol altı-
na alınarak diğer fabrika ve tesislere sirayet edilmesinin
önüne geçildiğini ifade etti. Vali Yiğitbaşı, "Şu an itibari
ile toplamda 84 itfaiye aracı, 168 personel aracı bulun-
makta. Geçtiğimiz gün gün geceden bu yana ise 108
araç ve 232 personel ile özverili bir şekilde yangına
müdahale edildi. Kolluk kuvvetlerimiz olayla ilgili gerekli
incelemelerini sürdürüyor. Aydın İl Jandarma
Komutanlığından gelen 2 helikopterde havadan yangına
müdahale etti. Şu an için korkulacak bir şey yok" dedi.

BİR DAHA BÖYLE OLAYLARIN YAŞANMAMASI İÇİN OSB 
YÖNETİMİMİZLE BİZLER KONUYU DEĞERLENDİRECEĞİZ

Fabrikadaki yangından dolayı kentteki
mobilyacı esnafının sıkıntı yaşamaması
için gerekli önlemlerin alındığını vurgu-
layan Vali Yiğitbaşı açıklamalarını şöyle
sürdürdü: "Şehrimiz için önemli bir
boyutu da mobilyacı esnafına parça,
hammadde tedariki yapılan bir fabrika-
da bu yangının gerçekleşmiş olması.
Biz işletme sahibimiz ile de görüştük,
esnafın zarar görmemesi için gerekli

parçalar firmanın İzmir’deki bir başka
fabrikasından sağlanacak. Bu şekilde
esnaflarımızın işlerinde bir sorun
olmayacağını buradan açıklamak
istiyorum. İnşallah bu tür olaylarının
bir daha yaşanmaması için en üst
düzeyde tedbirlerimizle bir daha 
böyle olayların yaşanmaması için
OSB yönetimimizle bizler 

konuyu değerlendireceğiz."

GÖNÜL İSTERDİ Kİ BU
DENLİ MADDİ 

KAYIP OLMASAYDI
Yangından ciddi bir maddi
hasarın meydana geldiğini
kaydeden Vali Yiğitbaşı,
"Yangının çıkış sebebiyle
ilgili netleşen bir şey yok.
Önceliğimiz yangının kon-
trol altına alınması ve
yanan malzemelerin
buradan kaldırılması.
İşletme sahibimiz ile
görüştük, ciddi bir maddi
hasar var. Fabrikada ki
bütün ürünlerin yandığını
söyleyebiliriz. Allah’a şükür
firmanın sigortası varmış.
Sigortasının olması iş yeri
sahibini biraz daha rahat-
latacaktır. Bunu belirtmiştik
tesellimiz can kaybı ya da
yaralanmanın olmaması
ama gönül isterdi ki bu
denli maddi kayıpta
olmasaydı. Bununla
beraber hızlı müdahale ile
yangının başka yerlere
sıçramadan söndürülmesi
teselli eden bir başka
nokta" diye konuştu.

EKİPLERİMİZ ELLERİNDEN
GELENİ YAPTI 

Vali
Yiğitbaşı

Belediye Başkanı
Köksal

Afyonkarahisar Belediye Başkanı
Burcu Köksal da yangın bölge-
sine giderek firma sahiplerine
geçmiş olsun dileklerini iletti.
Köksal şu ifadelere yer verdi:
“Yangını ilk öğrendiğimiz andan
itibaren itfaiye ekiplerimiz
ellerinden geleni yaptılar, müda-
halede bulundular. Bizlerde sürek-
li olarak takip ettik.  Çevre ilçe ve
kasabalardan gelen itfaiye ekipleri
de var herkese bu noktada
teşekkür ediyorum hemen koştuk-
ları için. Tek tesellimiz herhangi
bir can kaybının yaşanmamasıdır.
Allah bir daha bu memlekete, bu
ülkeye bir yangın felaketi yaşat-
masın. Ben işletme sahiplerine
tekrar geçmiş olsun diyorum."
Öte yandan uzun uğraşlar sonucu
söndürülen yangın yerleşkesinde
gün boyu soğutma çalışmaları
devam ederken, bölgede yanan
orman ürünleri iş makineleriyle
farklı bir bölgeye taşındı.

HÜDAYİ ACAR - İBRAHİM ARTIÇ 


